
Protokół Nr 2/2012
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 06 lutego 2012 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego.
3. Analiza sieci szkół i placówek oświatowych.
4. Zapoznanie się z planem naboru do szkół na rok 2012/2013.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie li-

kwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Złockiem.
6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 

zmian organizacyjnych w Zespole Szkół w Złockiem.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie za-

miaru przekształcenia Poradni Psychologiczno - Pedagogicznych, dla których 
Powiat Nowosądecki jest organem prowadzącym.

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia  zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Ponadgim-
nazjalnych im. Władysława Stanisława Reymonta w Tęgoborzy.

9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Zawodowych 
im. Stanisława Staszica w Grybowie.

10.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia  zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Ponadgim-
nazjalnych w Starym Sączu.

11. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia  zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Ponadgim-
nazjalnych im. Jana Pawła II w Krynicy Zdroju.

12.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół im. Św. Kingi 
w Łącku.

13.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia  zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Ponadgim-
nazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej.

14. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie 
przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Zawodowych 
im. Św. Kingi w Podegrodziu.

15.Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie za-
miaru likwidacji szkół, które nie prowadzą kształcenia.

16.Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
17.Zamknięcie posiedzenia.

Ad.1.
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji oraz zaproszeni goście:
Zbigniew CZEPELAK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.
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Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia i zgłosił autopoprawkę 
o  wprowadzenie  punktów  dotyczących  projektów  uchwał  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego od punktu 5 porządku posiedzenia. Wprowadzono projekty uchwał 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie:
pkt. 5 likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Złockiem,
pkt. 6 zmian organizacyjnych w Zespole Szkół w Złockiem,
pkt. 7 zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno - Pedagogicz-

nych, dla których Powiat Nowosądecki jest organem prowadzącym,
pkt. 8 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych  im.  Władysława  Stanisława  Reymonta  w  Tę-
goborzy,

pkt. 9 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół 
Zawodowych im. Stanisława Staszica w Grybowie,

pkt. 10 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Ponad-
gimnazjalnych w Starym Sączu,

pkt. 11 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Ponad-
gimnazjalnych im. Jana Pawła II w Krynicy Zdroju,

pkt. 12 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół im. Św. 
Kingi w Łącku,

pkt. 13 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Ponad-
gimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej,

pkt. 14 przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Zawo-
dowych im. Św. Kingi w Podegrodziu,

pkt. 15 zamiaru likwidacji szkół, które nie prowadzą kształcenia.

Przewodniczący  Komisji poddał  go  pod  głosowanie  porządek  posiedzenia  
z uwzględnioną autopoprawką.
Porządek posiedzenia po zmianach został jednogłośnie przyjęty.

Ad.2.
Przewodniczący Komisji  Stanisław Mrzygłód poddał  pod  głosowanie  protokół  
Nr 1 z 23 stycznia 2012 r.
Protokół  został  jednogłośnie  przyjęty  i  podpisany.

Ad. 3.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew Czepelak przedstawił 
informację  na  temat  sieci  szkół  i  placówek  oświatowych  na  terenie  Powiatu 
Nowosądeckiego.

Komisja przyjęła informację.
Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 4.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew Czepelak przedstawił 
informację na temat naboru do szkół na rok 2012/2013. 

Zgodnie  z  ustawą  o  systemie  oświaty  Dyrektorzy  szkół  ustalają  zawody  w 
zasadniczych  szkołach  zawodowych,  technikach  w  uzgodnieniu  z  organem 
prowadzącym.  Zadania  rekrutacyjne  dotyczące  nowych  zawodów  zostają 
przedstawione do zaopiniowania Powiatowej Radzie Zatrudnienia. 
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Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew  Czepelak  poinformował  
o ofercie edukacyjnej, dostosowanej do potrzeb rynku. 

W ZSP w Krynicy-Zdroju zostanie uruchomiony nowy kierunek kształcenia - technik 
organizacji reklamy.
W ZSP w Starym Sączu nowymi kierunkami kształcenia będą - technik mechatronik 
oraz technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej.
W ZSZ w Podegrodziu zostanie uruchomiony nowy kierunek kształcenia - kelner.
W  ZSP  w  Tęgoborzy  zostanie  uruchomiony  kierunek  -  technik  żywienia  i  usług 
gastronomicznych.
W ZSP w Nawojowej  nowym kierunkiem kształcenia  będzie  -  technik  organizacji 
reklamy.
W ZS w Łącku nowym kierunkiem kształcenia będzie - technik cyfrowych procesów 
graficznych. 
Szczegółowy  wykaz  zadań  rekrutacyjnych  do  szkół  ponadgimnazjalnych  dla 
młodzieży na rok szkolny 2012/2013 stanowi załącznik do protokołu.

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak poinformował, 
iż  dzięki  zmianie  ustawy  o  systemie  oświaty,  Rada  Powiatu  będzie  musiała 
zaopiniować  szereg  uchwały  intencyjnych  w  sprawie  zamiaru  likwidacji,  bądź 
przekształcenia  niektórych  szkół  powiatowych.  Struktura  szkolnictwa 
ponadgimnazjalnego  obejmie  cztery  typy  szkół:  3-letnią  zasadniczą  szkołę 
zawodową (do tej pory w niektórych zawodach kształcono w cyklu 2-letnim), 3-letnie 
liceum  ogólnokształcące,  4-letnie  technikum  i  szkołę  policealną  dla  osób 
posiadających wykształcenie średnie.  Absolwenci  nowych zawodówek będą mogli 
kontynuować naukę w liceach ogólnokształcących dla dorosłych, od razu od II klasy, 
a  także  zdobywać  dodatkowe  kwalifikacje  na  kursach  zawodowych.  Pojawi  się 
konieczność  opracowania  nowych  programów  nauczania  lub  zmodyfikowania 
starych, by były zgodne z nową podstawą programową.
Wiceprzewodniczący  komisji  Antoni  Poręba  wyrazili  obawy,  czy  reforma  nie 
wpłynie  negatywnie,  na  jakość  wykształcenia  młodych  ludzi,  ponieważ  zdaniem 
Radnego ustawodawca nie podjął właściwej decyzji. 
Członek Komisji Jan Dziedzina przyznał, iż ulega zmianie siatka godzin, która może 
doprowadzić do kolejnych zwolnień w szkolnictwie. 
Członek komisji  Wiesław Pióro  zwrócił  się  z  zapytaniem czy  zmiany  w systemie 
oświaty pociągają za sobą korzyści ekonomiczne. 
 Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  likwidacji 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Złockiem.
Uzupełniające  Liceum  zostało  utworzone  dla  absolwentów  zasadniczej  szkoły 
zawodowej,  jednak ze względu na małą liczbę kandydatów nie rozpoczęło swojej 
działalności. W związku z powyższym likwiduje się ten typ szkoły.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 6.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian organizacyjnych w 
Zespole Szkół w Złockiem.
Obecnie w Technikum w Złockiem uczy się 70 uczniów, którzy uczęszczają do klas: 
pierwszej,  drugiej  i  czwartej.  Pozostałe  szkoły,  które były  w Zespole,  zaprzestały 
kształcenia  i  dokonuje się  ich  likwidacji,  dlatego istnieje  konieczność rozwiązania 
Zespołu. Zespół Szkół w Złockiem funkcjonował w budynku, który był wynajmowany 
od Urzędu Miasta i Gminy Muszyna. Obecnie budynek ten został sprzedany przez 
gminę Muszyna i  dlatego planuje się przeniesienie Technikum do obiektu Liceum 
Ogólnokształcącego w Muszynie. Nauczyciele zatrudnieni w Technikum w Złockiem 
będą  mieli  zatrudnienie  w  przeniesionym  Technikum  zgodnie  z  zatwierdzonym 
arkuszem organizacyjnym.
Członek  komisji  Andrzej  Gancarz  wniósł  zastrzeżenia,  co  do  odbytej  rozmowy  
z  dyrektorkami  placówek  oświatowych  z  Muszyny.  Panie  inaczej  zinterpretowały 
wypowiedź Radnego Andrzej Gancarza w kwestii przeniesienia ZSZ ze Złockiego do 
LO w Muszynie, co publicznie komentowały w środowisku. 
Członek komisji Jan Dziedzina zwrócił się z prośbą do Dyrektora Wydziału Edukacji, 
Kultury i Sportu o wyjaśnienie w/w sprawy.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zamiaru przekształcenia 
Poradni  Psychologiczno  -  Pedagogicznych,  dla  których  Powiat  Nowosądecki  jest 
organem prowadzącym.
W związku z przejęciem od Miasta Nowy Sącz realizacji zadań własnych powiatu z 
zakresu  opieki  psychologiczno-pedagogicznej  dla  dzieci  i  ich  rodziców  oraz 
nauczycieli  szkół  z  terenu sześciu  gmin Powiatu,  planuje się  utworzenie poradni, 
która realizowałaby te zadania. W tej sytuacji dla zapewnienia dobrej realizacji zadań 
Powiat  dokonuje  zmian  systemu  poradnictwa  poprzez  utworzenie  Powiatowej 
Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej  w  Nowym  Sączu  z  trzema  filiami  tj.  w 
Grybowie,  Krynicy  Zdroju  i  Starym  Sączu.  Poradnia  w  Nowym  Sączu  zostanie 
przejęta od miasta 1 lipca.
Dyrektor poinformował, że przy zamiarze przekształceń należy 6 miesięcy wcześniej 
podjąć uchwałę kierunkową, która utworzona będzie 1 lipca br. W takim przypadku 
nie  jest  możliwa  dyskusja  czy  jest  zamiar  czy  go  nie  ma.  Poradnia  zostanie 
utworzona 1 lipca, natomiast od 1 września zostanie ona przekształcona. 
Dyrektor  Wydziały  Edukacji,  Kultury  Sportu  Zbigniew  Czepelak  odpowiedział,  iż 
osoby, które są zatrudnione w poradni działającej dla powiatu, znajdą zatrudnienie w 
nowej  poradni.  W  przypadku  spraw  organizacyjnych  sieci  poradniczych  będą 
przewidziane  pewne  przesunięcia  między  filiami.  Jednak  w  tym  przypadku  nie 
przewiduje się żadnych zmian w zakresie zatrudnienia. Osoby specjalizujące się w 
poradnictwie na terenie gmin obsługiwanych przez poradnie nowosądecką powinny 
znaleźć pracę w nowej placówce. 
Wiceprzewodniczący komisji Antoni Poręba poruszył kwestię finansową związaną z 
przekształceniem poradni. 
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Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  przyznał,  iż  z  tytułu  przekształcenia 
Powiat  mógłby  wygospodarować  ok.  200 000  zł.,  rocznie  oszczędności.  Po  roku 
2015  ma  zmienić  się  system  finansowania  poradni  psychologiczno  - 
pedagogicznych.  W  przypadku  nie  stworzenia  nowego  systemu  wsparcia  oraz 
kontaktu ze szkołami na terenie powiatu nowosądeckiego może wystąpić problem w 
roku 2015 z finansowaniem tego typu działalności. Młodzież i dzieci będą w sposób 
luźny  przypisane  do  poradni,  tzn.  że  nie  będzie  rejonizacji.  Dyrektor  Wydziału 
Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew  Czepelak  poinformował,  iż  zamierza  się 
przystąpić do projektu systemowego, przy którym byłby kontakt poradni ze szkołami. 
Członek  komisji  Wiesław  Pióro  zwrócił  się  z  pytaniem  odnośnie  funkcjonowania 
„ruchomych”  gabinetów  psychologicznych.  W  odpowiedzi  Dyrektor  Wydziału 
Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Zbigniew  Czepelak  wyjaśnił,  iż  takie  gabinety  już 
funkcjonują,  ponieważ  pracownicy  poradni  często  mają  swoje  zajęcia  w 
pomieszczeniach szkolnych. 

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  im. 
Władysława Stanisława Reymonta w Tęgoborzy.
Wiceprzewodniczący komisji Antoni Poręba zwrócił uwagę na fakt, iż Komisja została 
postawiona  w  sytuacji,  kiedy  ustawodawca  narzuca  pewne  kryteria  związane  z 
przekształceniami w systemie szkolnictwa zawodowego, a Powiat musi się do nich 
dostosować. 
Członek Komisji Jan Dziedzina stwierdził, iż to, co zaproponował ustawodawca jest 
mniej lub bardziej logiczne, ale nie można tego negować.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Zawodowych  im.  Stanisława 
Staszica w Grybowie.
Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
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projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  w  Starym 
Sączu.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła 
II w Krynicy Zdroju.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół im. Św. Kingi w Łącku.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej szkoły zawodowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego 
Witosa w Nawojowej.

Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia 
zasadniczej  szkoły  zawodowej  w  Zespole  Szkół  Zawodowych  im.  Św.  Kingi  w 
Podegrodziu.
Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zamiaru likwidacji szkół, 
które nie prowadzą kształcenia.
Podjęcie działań w sprawie likwidacji szkół jest związane z zaprzestaniem od kilku lat 
rekrutacji  do  tych  szkół  i  zakończeniem  kształcenia  w  szkołach  przez  ostatnich 
absolwentów.  Uzupełniające  Licea  Ogólnokształcące  dla  dorosłych  zaprzestają 
działalności z dniem 1 września 2012 r. zgodnie z art.  7 ust. 2 ustawy z dnia 19 
sierpnia 2011 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw 
(Dz.U. nr 205, poz. 1206). Podjęte działania pozwolą na porządkowanie sieci szkół, 
dla których Powiat Nowosądecki jest organem prowadzącym. 
Przewodniczący komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 16.
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak poinformował, 
iż realizując zapis ustawy Karta Nauczyciela łączna kwota wypłaconych dodatków 
jednorazowych dla nauczycieli stażystów, mianowanych i dyplomowanych wynosiła 
596 103 zł. Sprawozdanie z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę 
samorządu terytorialnego będzie przedstawione Radzie Powiatu Nowosądeckiego w 
sprawach bieżących i wolnych wnioskach XIII Sesji RPN. 
Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód  poinformował,  iż następne 
posiedzenie komisji odbędzie się 16 lutego br. Poświecone ono będzie informacji na 
temat koncepcji budowy budynku dla Liceum Ogólnokształcącego w Grybowie.

Ad. 17.
Przewodniczący  Komisji  Stanisław  Mrzygłód podziękował  zebranym  
za przybycie i zamknął posiedzenie.

Przewodniczący
       Komisji Edukacji RPN

         Stanisław Mrzygłód

Protokołowała: Anna Walczak
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